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屯門南延綫項目 — 首階段重置的屯門河（東岸）花園（包括寵物公園）
Tuen Mun South Extension Project – Phase 1 Re-provisioned Tuen Mun River (Eastern Bank) Garden (with Pet Garden)

在屯門南延綫項目下，屯門河（東岸）花園（包括寵物公園）已完

成首階段重置並將於2024年10月9日交予相關政府部門開放予公眾使

用。海皇路花園將永久封閉以興建鐵路車站及相關設施。

在屯門南延綫工程完成後，屯門河（東岸）花園（包括寵物公園）

餘下部份將會進行重置。如有查詢，歡迎致電承建商24小時熱綫

5186 6082或港鐵工程熱綫 2993 3333。

Under the Tuen Mun South Extension project, the Phase 1 re-provisioning of the Tuen Mun 

River (Eastern Bank) Garden (with Pet Garden) has been completed and to be handed over to 

the relevant Government department on 9 October 2024 for opening to members of the 

public. The Hoi Wong Road Garden will be permanently closed for construction of the railway 

station and associated railway facilities.

After the completion of the project, the remaining part of Tuen Mun River (Eastern Bank) 

Garden (with Pet Garden) will be re-provisioned. For enquiries, please call our Contractor’s 24-

hour hotline at 5186 6082 or MTR Projects Hotline at 2993 3333. 
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首階段重置的屯門河(東岸)花園
Phase 1 re-provisioned Tuen Mun River 
(Eastern Bank) Garden (with Pet Garden)
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圖例 Legend

前往首階段屯門河(東岸)花園（包括寵物公園）
的行人路綫
Pedestrian route to Phase 1 Tuen Mun River 
(Eastern Bank) Garden (with Pet Garden)

註：配合相關工程安排，行人路綫預計由2024年10月底或11月初起作調整，待有進一步資料，工程

團隊會預先向社區派發通告

Note: To facilitate relevant works arrangements, the pedestrian route is expected to be adjusted starting 
from late October or early November 2024. Advance notice will be distributed to the community when 
future details are available.
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